8000 Endless Gasket环形垫圈
Endless gasket 8000环形垫圈
Combined EMI / Water seal for grooves综合EMI/水封用于密封槽
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The 8000 series endless gaskets are suitable for many applications in which both an EMI shielding gasket and a water seal are required. The 8000 series endless gasket consists of a rectangular EMI gasket (Amucor-shield 6800 or Ultra Soft Shield 7400), combined with a closed-cell water seal. All gaskets can be provided with a self-adhesive strip for easy mounting. Gasket materials for the 8000 series endless gaskets are watertight at 30% compression, depending on the construction.
8000系列环形垫圈适合于许多应用，根据需要在一个EMI屏蔽垫圈和一个水封两个方面。8000系列环形垫圈由一个长方形EMI垫圈(Amucor-shield 6800 or Ultra Soft Shield 7400) 组成，与一个闭室水封结合。所有的垫圈能提供一个自粘条为了容易装配。垫圈材料，用于8000系列环形垫圈的是水密的在30%压缩，依据结构。
Options选件
· UL94V-0 flame retardant foam core
· UL94V-0阻燃剂泡沫核
· Chemical resistant rubbers like EPDM
· 耐化学橡胶，如EPDM
· Silicone sponge for high temperatures up to 220oC
· 硅树脂海绵用于高温，可达220oC
· Available in textile, Amucor or mesh
· 可得到以织物，Amucor 或网孔
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Frame Gasket 8100机架垫圈
For panels and screwed applications like displays, windows and honeycomb vents.用于面板和螺丝拧紧的应用，如：显示器，窗户和蜂窝通风口。
The 8100 series frame gaskets are ready-made gaskets according to customer specifications.
8100系列机架垫圈是做好的垫圈依据客户说明书。
They have reinforced corner pieces to guarantee optimum shielding performance and easy mounting characteristics.
它们加固弯角以确保最佳的屏蔽性能和容易装配的特点。
The standard base material is Amucor-shield 6800 or EMC/IP gasket 7300.
标准的基材是Amucor-shield 屏蔽6800或 EMC/IP gasket垫圈 7300
Disc or washer-type compression stops can be included to prevent overcompression. 8100 series endless gaskets can also be supplied with an additional water seal.
盘式或垫圈类型的压缩阻塞能被包括以预防过压缩。8100系列环形垫圈也能一起供应一个附加的水封。
Shielding Performance屏蔽性能
The shielding performance depends on the chosen outer material. Amucor-shield 6800 has reinforced Amucor foil while Ultra Soft Shield 7400 has conductive fabric covering.
屏蔽性能依据选择的外部材料。Amucor-shield 6800加固有Amucor箔，同时超软屏蔽7400有导电织物覆盖。
Benefits好处
· Easy mounting容易装配
· High shielding performance高屏蔽性能
· No tools required不需要工具
· Dimensions up to尺寸可达2 x 2 m
Compression stops阻塞
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	WASHER TYPE垫圈式
used at bolt holes使用在螺栓孔
	DISK TYPE盘式
used beside bolt holes使用在螺栓孔旁边


Drawing standards制图标准
[image: image3.jpg]




 INCLUDEPICTURE "http://www.shieldingsystems.eu/userfiles/Image/EN/80003.jpg" \* MERGEFORMATINET [image: image4.jpg]Section S-S

Note: widths X and Z
must be smallr than
height Y





Example举例
When ordering, specifications should include: gasket material, water seal material, drawing, with or without self-adhesive and quantity.
当订购时，规格应包括：垫圈材料，水封材料，工程图纸，有或没有自粘及数量。

	Part number零件号
	Material材料 (core核)
	Material材料 (waterseal水封)
	Adhesive黏合剂
	Drawing工程图

	8000
	N
	N
	01
	-

	8000 : Combined EMI/IP gasket Amucor
8001 : Combined EMI/IP gasket conductive textile导电织物
	N : Neoprene氯丁橡胶
P : Low closure force PVC foam低的闭合力PVC泡沫
E : EPDM
F : Flame retardant UL94V-0 foam阻燃剂UL94V-0泡沫
S: Silicone foam硅树脂泡沫
	N : Neoprene氯丁橡胶
S : Silicone硅树脂
	01 : Standard self-adhesive标准自粘
02 : Without self-adhesive没有自粘
03 : With conductive self-adhesive有导电自粘
	Please enclose a drawing in your request请附上一个图纸


